
Verslag   bijeenkomst   vrijwilligers   van   de   Stichting   Buurtmensen   d.d.   11   september   2020.  

Rondom   11.00   uur   had   iedereen   zich   verzameld   bij   het   Buurthuis   aan   de   Maasstraat,   allemaal  

voorzien   van   een   mondkapje,   op   weg   naar   het   Park   de   Hoge   Veluwe.  

Daar   aangekomen   hadden   we   nog   ruim   een   half   uur   over   en   eenieder   kon   wat   gaan   bezichtigen   in   de  

winkel   of   in   het   Museum.  

Om   12.15   begaven   wij   ons   naar   de   eetzaal   en   hebben   we   genoten   van   een   heerlijke   lunch.  

Rond   13.00   zijn   wij   naar   de   vergaderzaal   gegaan.  

Frans   heeft   een   korte   introductie   gegeven   voor   deze   bijeenkomst,   waarna   Richard   een   uitleg   gaf   over  
het   Wensproject   van   Stimenz.   Frans,   Richard   en   Astrid   waren   4   september,   op   uitnodiging   van   Aart   de  

Graaf,   bij   Stimenz   geweest   om   uitleg   te   krijgen   over   het   Wensproject.  

Via   een   PowerPointpresentatie   van   de   Stimenz   is   het   een   en   ander   besproken   over   de   bedoeling   van  
het   project.   Het   staat   allemaal   nog   in   de   kinderschoenen   maar   de   bedoeling   is   dat   eenzame   ouderen  
via   een   beeldscherm,   elektronisch   prikbord   “welke   op   meerdere   locaties   komt   te   staan”   aan   elkaar  
gekoppeld   kunnen   worden.   De   ouderen   geven   hun   vragen   af   aan   bv   de   sociaal   werkers   van   de  

Stimenz   die   daar   op   huisbezoeken   komen.   Zij   geven   deze   vragen   door   aan   degene   die   de  
beeldschermen   vullen.   En   het   is   de   bedoeling   dat   op   deze   manier   vraag   en   aanbod   bij   elkaar   komen  

van   bv.   wandelen,   boodschappen   doen   enz.   

Een   mooi   project   maar   we   weten   niet   of   het   wat   voor   ons   is,   het   bereiken   van   de   eenzame   oudere   zal  

toch   problematisch   blijven  

Wij   willen   toch   graag   als   groep   gezamenlijke   activiteiten   doen.   

Tijdens   het   vragenrondje   zijn   er   wat   ideeën   naar   voren   gekomen.   Fennemarie   gaat   op   bezoek   bij   de  

Loohof   en   de   Berkenhove   om   te   vragen   of   daar   activiteiten   zijn   waar   wij   bij   kunnen   helpen.  

Het   Bestuur   gaat   een   brief   sturen   naar   onze   contacten   bij   de   verzorgingshuizen   waarmee   wij   contact  

hebben.  

Rina   nodigde   iedereen   uit   voor   een   koffieklets   bij   haar   thuis.   John   de   Lange   gaat   informeren   bij   het  

Buurthuis   wanneer   wij   daar   weer   terecht   kunnen.   Anders   zeker   bij   Rina!  

Noortje   kwam   met   het   verhaal   dat   de   vrijwilligers   van   diverse   tehuizen   zelf   niks   konden   en   mochten  

dus   de   vraag   of   wij   dan   wel?  

Bij   alles   even   afwachten   wat   de   tehuizen   ons   zullen   melden.  

Richard   de   Lange   had   een   idee   om   muziek   binnen   de   tehuizen   te   brengen   bv.   Willeke   Alberti   of  

muziek   van   vroeger   in   ieder   geval.  

Wij   kunnen   een   kleine   attentie   met   de   Sinterklaas   of   Kerst   doen   bij   bv.   Sainte   Marie.  

  

 

 


